

The Acting Prime Minister, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that the Right Honourable Geoffrey Rippon, Chancellor of the Duchy of Lancaster in the British Government, has accepted the Canadian Government's invitation to Ottawa on March 5. Mr. Rippon is the Minister responsible for the conduct of the British side of the negotiations for the entry of the United Kingdom into the European Economic Communities. This visit will represent a further stage in the consultations which have been established on these matters between the Canadian and British Governments, and will provide an opportunity for Canadian Ministers to review with Mr. Rippon the state of play at that time in the negotiations and to discuss with him the issues involved with respect to Canada-United Kingdom trade relations and international trade co-operation generally.

* * *

Le Premier Ministre par intérim, l'honorable Mitchell Sharp, annonce que le très honorable Geoffrey Rippon, chancelier du duché de Lancaster au gouvernement britannique, a accepté l'invitation du gouvernement canadien de se rendre le 5 mars à Ottawa. M. Rippon est le ministre chargé des négociations britanniques concernant l'admission du Royaume-Uni dans la Communauté économique européenne. Cette visite marque une autre étape des consultations que tiennent à ce sujet les gouvernements canadien et britannique. Les ministres canadiens auront ainsi l'occasion d'examiner avec M. Rippon l'état des négociations en cours et de s'entretenir avec lui des questions touchant les relations commerciales entre le Canada et le Royaume-Uni et la coopération commerciale à l'échelle internationale.